
Protokoll fört vid årsmöte i Vissefjärda Älgskötselområde för verksamhetsåret 2022/2023. 
Hållet i Bromboda 18/9-2023 
 
Mötets öppnande 
§ 1 Ordförande Gert Nylander öppnade mötet. 
 
Val av mötesfunktionärer 
§ 2 Till kvällens mötesfunktionärer valdes Claes-Göran Nilsson (ordförande), Mats 

Häggbring (sekreterare), Ken Svensson (justerare), Tommy Rundqvist 
(justerare), Tomas Karlsson (rösträknare) och Erik Holgersson (rösträknare). 
Gert Nylander överlämnade ordförandeklubban till Claes-Göran Nilsson. 

 
Godkännande av kallelseförfarande 
§ 3 Kallelse till årsmöte har skett genom annonsering på hemsida och mail. 

Möteshandlingar ska ligga på hemsidan 14 dagar innan årsmötet. Mötet 
godkände kallelseförfarandet.  

 
Fastställande av dagordning 
§ 4 Mötet godkände framlagt förslag till dagordning för årsmötet. Båldön B 

Johannes Hansson vill komma till tals vid § 8, tilldelning av älg 2023/2024.  
 
Fastställande av röstlängd 
§ 5 På mötet var närvarande 34 jaktlag av totalt 49 jaktlag. Därtill 3 representanter 

från styrelsen och 20 övriga deltagare. Samtliga närvarande har skrivit på 
särskild teckningslista.  

 
Areal information 
§ 6 Gert Nylander informerade om de arealer som föreligger för Vissefjärda 

Älgskötselområde. Totalt ca 27.107 ha. Vissa förändringar har skett under 
2022/2023. Ca 34 ha har tillkommit under 2022/2023. Flertalet jaktlag har 
inbördes slagit ihop sina jaktlag. Förändringar biläggs protokollet. Gert 
Nylander uppmanade alla jaktlag att före 1/8 återkomma till honom om 
jakträtt på fastighet bytt ägare. Om jaktlagen vill har information kring marker 
så kontakta Gert Nylander.   

 
Motioner 
§ 7 Finns inga motioner att behandla.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Tilldelning av älg 2023/2024 
§ 8 Gert Nylander redogjorde för tilldelning av älg för avskjutning under 

2023/2024. Vi är inne på sista året av vår 3-åriga älgskötselplan, som under 
året har justerats och godkänts av länsstyrelsen. Tilldelningen följer till stora 
delar våra antaganden i älgskötselplanen. Båldön B genom Johannes Hansson 
redogjorde för sin synpunkt avseende hur Båldön B hanterats vid tilldelning av 
älg jaktåret 2023/2024. Deras synpunkt är att styrelsen hanterat denna fråga 
felaktigt. Styrelsen gav en öppning om att betalas fällavgift på 1.000:- innan 
1/10-23 så kan Båldön B tilldelas älg jaktåret 2022/2023. Diskussion fördes 
bland mötesdeltagare i frågan. Mötet antog styrelsens förslag till tilldelning av 
älg  för jaktåret 2023/2024. Därtill beslöt mötet att om Båldön B betalar 
fällavgift på 1.000:- före 1/10-23 så får de tilldelning av älg i årets jakt. 
Tilldelning finns med som bilaga till protokollet.  

 
Jakttider 2023/2024 
§ 9 Gert Nylander redogjorde för styrelsens förslag till jakttider för 2023/2024. 

Biläggs detta protokoll. Mötet godkände styrelsens förslag.  
 
Avskjutningsregler 
§ 10 Gert Nylander redogjorde för styrelsens förslag avseende avskjutningsregler för 

2023/2024. Skrivning avseende ”fredade dubbelkalvar” justeras utifrån det 
förslag som förelåg årsmötet. Mötet godkände förslag till avskjutningsregler, då 
med justering som nämnts ovan. Vilket biläggs detta protokoll 

 
Verksamhets- och förvaltningsberättelse 
§ 11 Gert Nylander redogjorde för styrelsens förslag till verksamhetsberättelse för 

2022/2023. Kan noteras att det är 20.e året som älgskötselområdet avge sin 
verksamhetsberättelse. Biläggs detta protokoll. Mötet godkände styrelsens 
förslag.  

 
Revisionsberättelse 
§ 12 Revisionsberättelsen föredrogs av Martin Bondesson. Revisorerna föreslog 

mötet att fastställa resultat-och ställning samt bevilja styrelsens ledamöter 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022/2023.  

 
Beslut om resultaträkning och fastställande av balansräkning 
§ 13 Kassör Martin Bondesson redogjorde för föreningens ekonomi. Resultatet för 

2022/2023 -2.136 kronor och per 2022-07-31 fanns banktillgodotillgångar på 
107.262 kronor. Mötet godkände redovisningen. 

 
Ansvarsfrihet för styrelsen 
§ 14 Mötet beslöt att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022/2023 och 

att fastställa resultat-och balansräkning. 
 
 
 
 



 
Årsmötets val 
§ 15 Kvarstående styrelseledamöter Andreas Hjortenkrans, Martin Bondesson, 

Torsten Svensson och Lajos Nemés (samtliga 1 år). Mötet valde till ordförande 
Gert Nylander (1 år). Mötet valde till styrelseledamöter på 2 år, Mats 
Häggbring, Jenny Hansson, Erik Listorp och Mikael Karlsson. Mötet valde till 
styrelsesuppleanter Anton Nilsson och Linda Dahlberg (1 år). Mötet valde 
revisorer Björn Olsson och Tommy Svensén (samtliga 1 år). Mötet valde till 
revisorssuppleanter Benny Moline och Tomas Malmqvist (samtliga 1 år). Mötet 
valde till valberedning Fredrik Tillberg, Tommy Rundqvist (sammankallande) 
och Ken Svensson (samtliga på 1 år). Mötet tackade valberedningen för ett gott 
arbete.  

 
Övrigt 
§ 16 Ordförande förklarade att styrelsen har för avsikt att varje år på vårmötet 

meddela jakttid för kommande jakt. Styrelsen anser inte man behöver ändra 
stadgar på grund av detta.  

 
 Diskussion fördes kring kronviltjakten.  
 
 Ken Svensson redogjorde för sin syn på att älgjakten borde skötas mer lokalt.  
 
 Synpunkt kom upp kring svinpesten och att om vi hittar dödar grisar på våra 

marker, så måste det rapporteras omgående.  
   
 Kan noteras att det serverades kaffe och smörgås. 
 
Avslutning 
§ 17 Mötets ordförande Claes-Göran Nilsson avslutade mötet.  
 
 
 
Justeras:     Vid protokollet 
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